

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

UNRESTRICTED  
LIMITED B  
GATT/CP/47/Add.1  
1 July 1950  
ORIGINAL:  
ENGLISH/FRENCH

DERESTRICTION OF DOCUMENTS

Documents of the Fourth Session of the Contracting Parties  
and of the series GATT/CP/ up to 31 December 1949

Effective today the following documents of the Fourth Session of the Contracting Parties shall be considered as UNRESTRICTED:

GATT/CP.4/1 to 39 and 41 to 45.

Documents GATT/CP/1 to 47, GATT/1/1 to 63 (First Session), and GATT/CP.2/1 to 45 (Second Session) shall also be considered as derestricted.\*

In accordance with the arrangements agreed to by the Contracting Parties (document GATT/CP.4/4), summary records, working party documents, originally secret documents, and any documents specifically notified remain RESTRICTED. The only document falling into this latter category is GATT/CP.4/40.

\* For documents of the Third Session, see document GATT/CP/47.

MISE EN DISTRIBUTION GENERALE DE CERTAINS DOCUMENTS

Documents de la Quatrième Session des Parties Contractantes  
et documents portant la référence GATT/CP/ jusqu'au  
31 décembre 1949 inclusivement

A compter de ce jour, les documents ci-après énumérés sont mis en distribution générale:

GATT/CP.4/1 à 39 et 41 à 45, relatifs à la Quatrième Session des Parties Contractantes;

documents GATT/CP/1 à 47, GATT/1/1 à 63 (Première Session) et GATT/CP.2/1 à 45 (Deuxième Session).\*

En conformité des dispositions prises par les Parties Contractantes (GATT/CP.4/4), les comptes-rendus de séances, les documents des groupes de travail et ceux qui portaient primitivement la référence "secret", ainsi que tous documents spécialement désignés, continuent de faire l'objet d'une distribution restreinte. Le document GATT/CP.4/40 tombe dans cette dernière catégorie.

\* Pour les documents de la Troisième Session, voir le document GATT/CP/47.